

## TABLE OF CONTENTS 目 录

**The Mine Hydrogeology Work Challenges and Countermeasures of Our Country**  
(我国矿井水文地质工作面临的挑战与展望)

Q. ZHAI, Y. WANG, Y. D. JI.....417

**A Continuous Thunderstorm Analysis and Meteorological Service at Urumqi Airport**  
(乌鲁木齐机场一次连续性雷暴天气分析与气象服务保障)

W. N. ZHU, Q. P. WANG, S. M. SUN.....424

**Geochemical Research on Ancient Salt Rock in Zhaoji Sag, Hongze Basin**  
(洪泽盐盆赵集次凹古盐岩地球化学研究)

H. X. ZHAO, J. JI, H. B. TAN, Q. LIU.....430

**Modeling Method of Oil Saturation Based on J Function**  
(基于 J 函数的含油饱和度建模方法)

Z. DAI, Y. D. ZHU, W. LI, Z. L. JU, C. XU.....437

**The Evaluation of the Sealing Ability of the Mudstone Cover in the North of the Liaoxi Low Uplift**  
(辽西低凸起中北段潜山油气藏泥岩盖层封闭能力评价)

M. P. LIU, W. XU, Z. P. ZHANG.....445

**Genetic Mechanism Discussion and Petroleum Geological Significance of “Oil-in-Water” Reservoir**  
(“水包油”油藏成因机制探讨及石油地质意义)

H. J. SUN.....457

**Dynamic Characteristics and Mitigation of Reshui Gully Debris Flow in Luding County**  
(泸定县热水沟泥石流动力学特征与防治对策)

R. G. XU, Z. SONG, R. J. BA.....466

**Reservoir Characteristics and Favorable Regions Prediction of the Second Member of Xujiahe Formation in Weidong-Anyue Area, Sichuan Basin**  
(四川盆地威东 - 安岳地区须二段储层特征及有利区预测)

D. L. SONG, S. Y. HE, Q. LIANG, D. FENG, C. Y. SUN.....472